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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:596 Sverige som ett gemensamt elprisområde

Redan för tre år sedan, i december 2021, ställde jag en fråga till dåvarande 
statsrådet Khashayar Farmanbar om möjligheten att återgå till Sverige som ett 
enda elprisområde. Det var redan då tydligt att uppdelningen i olika 
elprisområden i landet ledde till oacceptabla skillnader i elpris mellan olika 
delar av Sverige. Det har sedan dess bara blivit tydligare. Nu i veckan har det 
enligt Aftonbladets beräkningar tidvis varit 18 000 procent dyrare elpris i 
elområde 4 än i elområden 1 och 2.

Det skulle inte behöva vara så. Södra Sverige drabbas i dag av bristande vindar 
i Tyskland, vilket driver upp priserna även här. Tyskland är i sig ett enda 
elprisområde. Om tyskarna kan borde möjligheten till ett sammanhållet 
elprisområde även finnas i Sverige.

Med anledning av tidigare frågor och diskussioner kring elprisområden och 
deras påverkan på hushåll och företag vill jag återigen lyfta frågan om 
möjligheten att återgå till ett enda elprisområde i Sverige. De geografiska 
skillnaderna i elpriser belastar särskilt vissa regioner, vilket skapar orättvisor 
och ekonomiska utmaningar för många hushåll och företag.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba 
Busch:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att Sverige åter ska bli ett enda 
gemensamt elprisområde?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-16
Besvaras senast
2024-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


